



ບອກຂ້າພະເຈົ້າເພີ່ມເຕີມກ່ຽວກັບ... Family Care Partnership

Family Care Partnership ແມ່ນຫຍັງ?

Family Care Partnership (ຫຸ້ນສ່ວນຂອງໂຄງການດູແລຄອບຄົວ), ຫຼືທີ່ຮູ້ກັນໃນຊື່ວ່າ Partnership (ຫຸ້ນສ່ວນ) ແມ່ນໂຄງການໃຫມ່ທີ່ໃຫ້ບໍລິການດູແລດ້ານສຸຂະພາບ ການແພດ, ແລະຍາຕາມໃບສັງແພດໃນໄລຍະຍາວຢ່າງສົມບູນ ເພື່ອໃຫ້ທ່ານສາມາດໃຊ້ຊີວິດຢູ່ໄດ້ໂດຍເລີ່ມຕົ້ນເອງເທົ່າທີ່ເປັນໄປໄດ້.

ການດູແລໄລຍະຍາວແມ່ນການບໍລິການຫຼືການຊ່ວຍເຫຼືອທີ່ທ່ານອາດຈຳເປັນຕ້ອງໄດ້ໃຊ້ອັນວ່າມີຄວາມພິການ, ຄວາມເຖົ້າແກ່, ຫຼືມີໂຮກຊໍາເຮື້ອທີ່ຈຳກັດຄວາມສາມາດໃນການເຮັດສິ່ງທີ່ຈຳເປັນໃນຊີວິດປະຈຳວັນຂອງທ່ານ. ນີ້ລວມເຖິງສິ່ງຕ່າງໆ ເຊັ່ນ ການອາບນ້ຳ, ການນຸ່ງເຄື່ອງ, ການເຮັດອາຫານ, ການເດີນທາງໄປເຮັດວຽກ ການຈ່າຍໃບປິ່ນເອີ້ນເກັບເງິນ, ແລະອື່ນໆອີກຢ່າງຫຼວງຫຼາຍ. ມີການບໍລິການແລະການຊ່ວຍເຫຼືອຫຼາກຫຼາຍໃຫ້ຢູ່ໃນ Partnership ນີ້ທີ່ສາມາດສາມາດຊ່ວຍໃຫ້ປະຊາຊົນເຮັດສິ່ງເຫຼົ່ານີ້ໄດ້ເອງຢ່າງອິດສະຫຼະ, ຫຼືໃຫ້ມີຜູ້ອື່ນມາຊ່ວຍເຫຼືອ.

Partnership ກໍ່ຍັງຄອບຄຸມບໍລິການດ້ານສຸຂະພາບແລະທາງການແພດ, ເຊິ່ງລວມເຖິງບໍລິການຂອງທ່ານຫມໍ, ນາງພະຍາບານ, ຜູ້ຊ່ວຍທ່ານຫມໍ, ຫຼືບຸກຄະລາກອນທາງການແພດທີ່ມີຄຸນວຸດທິ. ການສົ່ງເສີມດ້ານສຸຂະພາບ, ການບ້ອງກັນພະຍາດ, ການບຳລຸງຮັກສາສຸຂະພາບ ແລະການໃຫ້ຄວາມຮູ້ກັບຜູ້ປ່ວຍກໍ່ມີໃຫ້ຄືກັນ. ນອກຈາກນີ້, ອົງການຂອງ Partnership ກໍ່ໃຫ້ບໍລິການດ້ານຍາ Medicaid ແລະ Medicare ອີກດ້ວຍ. ສະມາຊິກບໍ່ຈຳເປັນຕ້ອງມີແຜນຍາ Medicare Part D (Medicare ພາກສ່ວນ ດີ) ແຍກຕ່າງຫາກ.

ໂດຍການປະສານສົມທົບການດູແລສຸຂະພາບໄລຍະຍາວ, ການດູແລດ້ານການແພດ ແລະຍາຕາມໃບສັງແພດຮ່ວມກັນ, ໂຄງການນີ້ແມ່ນສະດວກແລະມີປະສິດທິພາບສຳລັບຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມ.

Partnership ເຮັດວຽກແນວໃດ?

ຜູ້ຄົນໄດ້ຮັບ Interdisciplinary Care Management (ການຈັດການດ້ານການດູແລລະຫວ່າງສອງຝ່າຍ).

ບາງຄັ້ງຜູ້ຄົນກໍ່ບໍ່ຮູ້ວ່າພວກເຂົາຕ້ອງການບໍລິການອັນໃດ, ການບໍລິການປະເພດໃດທີ່ມີໃຫ້, ແລະວິທີການຮັບເອົາການດູແລແລະການບໍລິການ. ການປະສານງານດ້ານການບໍລິການດ້ານສຸຂະພາບ, ດ້ານການດູແລທາງການແພດໄລຍະຍາວຂອງທ່ານດ້ວຍຕົວເອງກໍ່ສາມາດເປັນເລື່ອງທີ່ເປັນພາລະຫຼາຍເກີນໄດ້. ຖ້າທ່ານເຂົ້າຮ່ວມໃນໂຄງການ Partnership, ທ່ານກໍ່ຈະໄດ້ຮັບຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອຈາກທີມງານດູແລທີ່ໄດ້ຮັບການຝຶກອົບຮົມເພື່ອໃຫ້ການບໍລິການຈັດການທັງດ້ານສຸຂະພາບແລະທາງການແພດ ເພີ່ມເຕີມຈາກທີ່ທ່ານຕ້ອງການການເບິ່ງແຍງໄລຍະຍາວຂອງທ່ານ.

ທ່ານເປັນຜູ້ທີ່ກຳລັງເຂົ້າຮ່ວມໃນທີມທີ່ຢ່າງຫນ້ອຍຕ້ອງມີ, ທ່ານຫມໍໃນໂຄງການ Partnership, ນາງພະຍາບານ, ຜູ້ຈັດການເຄສແລະນາງພະຍາບານວິຊາຊີບ. ທ່ານສາມາດເລືອກທີ່ຈະລວມສະມາຊິກໃນຄອບຄົວຫຼືຄົນທີ່ທ່ານຮັກເຂົ້າໃນທີມຂອງທ່ານໄດ້. ບາງຄັ້ງຜູ້ຄົນກໍ່ເລືອກຜູ້ຊ່ວຍດ້ານອື່ນໆ ໃຫ້ມາເຂົ້າຮ່ວມເປັນສະມາຊິກທີມຄືກັນ. ໃນ Partnership, ທີມງານນີ້ຖືກເອີ້ນວ່າ “ທີມງານການດູແລລະຫວ່າງຫຼາຍຝ່າຍ” (“interdisciplinary team”). ທີມງານການດູແລຮ່ວມກັນຫຼາຍຝ່າຍນີ້ວາງແຜນ, ສົ່ງມອບ, ແລະເບິ່ງແຍງການດູແລຂອງທ່ານໃນສະຖານທີ່ຕ່າງໆ ທັງຫມົດ.



ຜູ້ຄົນໄດ້ຮັບບໍລິການເພື່ອຈະໄດ້ຢູ່ໃນເຮືອນຂອງຕົນເອງເມື່ອໃດກໍ່ຕາມທີ່ເປັນໄປໄດ້.

ການຊ່ວຍເຫຼືອໃຫ້ຜູ້ຄົນໄດ້ຢູ່ໃນເຮືອນແມ່ນຫົວໃຈຂອງໂຄງການ Partnership. ບໍ່ວ່າທ່ານອາໄສຢູ່ໃນເຮືອນ, ອາພາດມັນ, ຄອນໂດມິນຽມ ຫຼື ເຮືອນທີ່ຂັບຍ້າຍໄດ້, ທີມງານໂຄງການ Partnership ຂອງທ່ານຈະເຮັດວຽກກັບທ່ານເພື່ອວ່າທ່ານຈະສາມາດຢູ່ໃນເຮືອນຂອງທ່ານເອງໄດ້. ຄົນຫຼາຍຄົນສາມາດຮັບບໍລິການສ່ວນໃຫຍ່ໄດ້ຢູ່ເຮືອນ. ຖ້າທ່ານກຳລັງອາໄສຢູ່ໃນສະຖານທີ່ທີ່ມີການຊ່ວຍເຫຼືອໃນການຢູ່ອາໄສ ຫຼືເຮືອນພະຍາບານທີ່ທ່ານບໍ່ສາມາດຈ່າຍໄດ້, ໂຄງການ Partnership ກໍ່ສາມາດຊ່ວຍທ່ານຊອກຫາສະຖານທີ່ໃຫ້ທ່ານອາໄສຢູ່ທີ່ກົງກັບຄວາມຕ້ອງການຂອງທ່ານໃນລາຄາທີ່ທ່ານຈ່າຍໄດ້. ໂຄງການ Partnership ເຮັດວຽກກັບທ່ານເພື່ອຊອກຫາແລະຮັກສາຄວາມເປັນຢູ່ທີ່ດີທີ່ສຸດ.



ຜູ້ຄົນເຂົ້າຮ່ວມໃນການຕັດສິນໃຈກ່ຽວກັບການບໍລິການທີ່ເຂົາເຈົ້າໄດ້ຮັບ.

ຂັ້ນຕອນທຳອິດໃນການວາງແຜນການບໍລິການໂຄງການ Partnership ແມ່ນເພື່ອໃຫ້ທ່ານປຶກສາຫາລືກັບທີມງານຂອງທ່ານວ່າທ່ານຕ້ອງການດຳລົງຊີວິດຢູ່ແນວໃດ, ບໍ່ວ່າທ່ານຕ້ອງການຢູ່ບ່ອນທີ່ທ່ານອາໄສຢູ່ໃນປັດຈຸບັນ ຫຼືຢູ່ໃນສະຖານທີ່ອື່ນ, ແລະການສະໜັບສະໜູນໃດໆກໍ່ຕາມໃນການດຳລົງຊີວິດປະເພດໃດໆກໍ່ຕາມ ທີ່ທ່ານຕ້ອງການ. ຂັ້ນຕອນນີ້ເອີ້ນວ່າການປະເມີນ.

ບໍລິການທີ່ທ່ານຈະໄດ້ຮັບນັ້ນຈະຖືກລະບຸໄວ້ໃນແຜນການດູແລ. ສະມາຊິກທີມຊ່ວຍເຫຼືອທ່ານໃນການພັດທະນາແຜນການຂອງທ່ານໂດຍການສະໜອງຂໍ້ມູນທີ່ທ່ານຕ້ອງການເພື່ອໃຫ້ທ່ານເລືອກການດູແລທີ່ທ່ານຈະໄດ້ຮັບໄດ້ຢ່າງຖືກຕ້ອງ. ແຜນການດູແລຂອງທ່ານຈະຊ່ວຍໃຫ້ທ່ານດຳເນີນໄປສູ່ບ້ານສ່ວນບຸກຄົນຂອງທ່ານໂດຍສະໜອງການຊ່ວຍເຫຼືອແລະການບໍລິການທີ່ທີມງານຂອງທ່ານໄດ້ກຳນົດໄວ້ໃນການປະເມີນຜົນ.

ຜູ້ຄົນເລືອກຜູ້ໃຫ້ບໍລິການຈາກເຄືອຂ່າຍທີ່ສົມບູນ.

ສະມາຊິກໂຄງການ Partnership ເລືອກຜູ້ໃຫ້ບໍລິການດູແລສຸຂະພາບແລະບໍລິການທາງການແພດໄລຍະຍາວຂອງພວກເຂົາເຈົ້າຈາກເຄືອຂ່າຍຜູ້ໃຫ້ບໍລິການ. Managed Care Organizations (MCOs) (ອົງການບໍລິຫານການດູແລ) ແມ່ນອົງການທີ່ໃຫ້ສະໜັບສະໜູນໂຄງການ Partnership ຕໍ່ປະຊາຊົນ. MCO ຈຳເປັນຕ້ອງມີຜູ້ໃຫ້ບໍລິການສຳລັບການບໍລິການທັງໝົດທີ່ຄອບຄຸມໃນໂຄງການແລະຕ້ອງມີຜູ້ໃຫ້ບໍລິການແລະມີການຕັ້ງກຽມໄວ້ຢ່າງພຽງພໍ ເພື່ອໃຫ້ສະມາຊິກເລືອກບໍລິການທີ່ຈະໄດ້ຮັບໄດ້.

ສະມາຊິກໂຄງການ Partnership ເລືອກທ່ານຫມໍຈາກເຄືອຂ່າຍ ເພີ່ມເຕີມຈາກການເລືອກຜູ້ໃຫ້ບໍລິການການດູແລໄລຍະຍາວຈາກເຄືອຂ່າຍ MCO. ໂຄງການ Partnership ນີ້ແມ່ນໄດ້ອອກແບບມາເພື່ອໃຫ້ມີທ່ານຫມໍໃນເຄືອຂ່າຍເຊິ່ງຮັບປະກັນການປະສານງານກັນລະຫວ່າງການດູແລສຸຂະພາບຂອງທ່ານແລະການບໍລິການດູແລໃນໄລຍະຍາວ. ທ່ານຈະມີໂອກາດທີ່ຈະຢູ່ກັບທ່ານຫມໍປະຈຸບັນຂອງທ່ານ ຖ້າວ່າທ່ານຫມໍຜູ້ນັ້ນຢູ່ໃນເຄືອຂ່າຍຜູ້ໃຫ້ບໍລິການຂອງ MCO. ຖ້າທ່ານຫມໍຂອງທ່ານບໍ່ໄດ້ຢູ່ໃນເຄືອຂ່າຍຜູ້ໃຫ້ບໍລິການ, ໂຄງການ Partnership ສາມາດຕິດຕໍ່ທ່ານຫມໍຂອງທ່ານໃຫ້ມາເຂົ້າຮ່ວມໃນເຄືອຂ່າຍຜູ້ໃຫ້ບໍລິການນີ້.

ຖ້າຫາກວ່າທ່ານເຂົ້າຮ່ວມໃນໂຄງການ Partnership, ການຄຸ້ມຄອງດ້ານຢາແມ່ນລວມເຂົ້າໃນສະໜັບສະໜູນທາງການ. ສະມາຊິກໂຄງການ Partnership ຈະໄດ້ຮັບຢາຕາມໃບສັ່ງແພດຂອງເຂົາເຈົ້າທີ່ຮ້ານຂາຍຢາໃນໂຄງການ Partnership. ຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມໂຄງການ Medicare ຜູ້ທີ່ເຂົ້າຮ່ວມໃນໂຄງການ Partnership ບໍ່ຈຳເປັນຕ້ອງລົງທະບຽນໃນແຜນຢາ Medicare Part D ແຍກຕ່າງຫາກ.





ຫມາຍເຫດ:
ເພື່ອຈະມີສິດໄດ້
ຮັບສະຫວັດດີການ
ໃນໂຄງການ
Partnership,
ທ່ານຕ້ອງໄດ້ລົງ
ທະບຽນໃນ
Medicare ທຸກໆ
ສ່ວນທີ່ທ່ານ
ມີສິດໄດ້ຮັບ.

ຜູ້ຄົນໄດ້ຮັບການບໍລິການທີ່ພວກເຂົາຕ້ອງການຜ່ານຫນຶ່ງໂຄງການ.

ການຄັດເລືອກໂຄງການທີ່ໄດ້ຮັບທຶນຫຼາຍໂຄງການເພື່ອກຳນົດສະຫວັດດີການທີ່ເປັນໄປໄດ້ຂອງທ່ານອາດສັບສົນ. ຂ່າວດີແມ່ນວ່າໂຄງການ Partnership ຈ່າຍຄ່າດູແລສຸຂະພາບໄລຍະຍາວ, ຄ່າບໍລິການດ້ານການແພດແລະຢາຕາມໃບສັ່ງຂອງທ່ານ ທີ່ຈະມີຢູ່ໂດຍຜ່ານໂຄງການ Medicare ແລະ Medicaid ຕ່າງໆ. ນີ້ລວມເຖິງການບໍລິການຂອງຮ້ານຂາຍຢາເພື່ອໃຫ້ຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມສາມາດໄດ້ຮັບຢາຕາມໃບສັ່ງແພດຂອງພວກເຂົາແລະຢາທີ່ຊື້ໄດ້ດ້ວຍຕົນເອງໄດ້ຢ່າງສະດວກ. ບໍລິການທາງແຂ້ວກໍ່ມີລວມຢູ່ນຳໃນສະຫວັດດີການກຸ່ມໂຄງການ Partnership ນີ້.

ຜູ້ຄົນໄດ້ຮັບບໍລິການທີ່ດີທີ່ສຸດເພື່ອບັນລຸຜົນທີ່ພວກເຂົາຕ້ອງການ.

ຜົນສຳເລັດຂອງໂຄງການ Partnership ແມ່ນວັດແທກຈາກຜົນແທ້ຈິງທີ່ທ່ານໄດ້ຮັບ, ຫຼືຜົນທີ່ທ່ານໄດ້ຮັບຈາກການບໍລິການທີ່ທ່ານໄດ້ຮັບ. “ຜົນທີ່ໄດ້ຮັບດ້ານຄຸນນະພາບຊີວິດ” (“Quality of Life Outcomes”) ໃນໂຄງການ Partnership ເປັນເຄື່ອງສະແດງສ່ວນສຳຄັນຂອງຊີວິດຂອງຜູ້ຄົນ.

ຄຳກ່າວຕໍ່ໄປນີ້ແມ່ນ “ຜົນທີ່ໄດ້ຮັບດ້ານຄຸນນະພາບຊີວິດ” ທີ່ທີມງານ ໂຄງການ Partnership ພະຍາຍາມຈະໄດ້ໃນເວລາທີ່ທ່ານເຂົ້າຮ່ວມໂຄງການ. ທ່ານເປັນຜູ້ກຳນົດຜົນທີ່ໄດ້ຮັບສຳລັບຊີວິດຂອງທ່ານ. ຊ່ວຍເຫຼືອທ່ານໃຫ້ທ່ານໄດ້ຮັບການດູແລໄລຍະຍາວຕາມທີ່ທ່ານຕ້ອງການ ເພື່ອໃຫ້ທ່ານສາມາດບັນລຸເປົ້າໝາຍສ່ວນບຸກຄົນຂອງທ່ານ ນີ້ແມ່ນເປົ້າໝາຍຂອງໂຄງການ Partnership:

- ຂ້າພະເຈົ້າຕັດສິນໃຈເອງວ່າຈະຢູ່ທີ່ໃດແລະກັບໃຜ.
- ຂ້າພະເຈົ້າຕັດສິນໃຈກ່ຽວກັບການສະໜັບສະໜູນແລະການບໍລິການຂອງຂ້າພະເຈົ້າເອງ.
- ຂ້າພະເຈົ້າຕັດສິນໃຈເອງວ່າຂ້າພະເຈົ້າຈະເຮັດຫຍັງແນວໃດໃນມື້ຫນຶ່ງ.
- ຂ້າພະເຈົ້າມີຄວາມສຳພັນກັບຄອບຄົວແລະຫມູ່ເພື່ອນ.
- ຂ້າພະເຈົ້າເຮັດວຽກຫຼືເຮັດສິ່ງອື່ນໆທີ່ມີຄວາມສຳຄັນກັບຂ້າພະເຈົ້າ.
- ຂ້າພະເຈົ້າມີສ່ວນຮ່ວມໃນລຸມຊົນຂອງຂ້າພະເຈົ້າ.
- ຊີວິດຂອງຂ້າພະເຈົ້າມີຄວາມຫມັ້ນຄົງ.
- ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຮັບຄວາມນັບຖືແລະປະຕິບັດຢ່າງດີ.
- ຂ້າພະເຈົ້າມີຄວາມເປັນສ່ວນຕົວ.
- ຂ້າພະເຈົ້າມີສຸຂະພາບດີທີ່ສຸດທີ່ເປັນໄປໄດ້.
- ຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ສຶກປອດໄພ.
- ຂ້າພະເຈົ້າມີອິດສະລະ ບໍ່ໄດ້ຖືກຂົ່ມເຫັງແລະລະເລີຍ.

